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ZÁPIS z mimořádného zasedání Zastupitelstva MO Plzeň 7 – Radčice č. 2/2024,  

konaného v pondělí dne 11. března 2024 od 18:15 hodin  

v zasedací místnosti ÚMO Plzeň 7 - Radčice 

 

Přítomni:   viz prezenční listina (příloha č. 1) 

Nepřítomni:    

Omluveni:  Václav Vít, Ing. Jiří Jílek 
 

1. Zahájení  

Mimořádné zasedání Zastupitelstva městského obvodu Plzeň 7 – Radčice (dále jako „zastupitelstvo“) 

bylo oficiálně zahájeno v 18:15 hodin starostou obvodu MUDr. Rolandem Ariasem (dále jako 

„předsedající“).  

Poté předsedající konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva z celkového počtu devíti členů, 

takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.  
 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s programem zveřejněným na úřední desce (příloha č. 2).  

Před hlasováním dal přítomným možnost program doplnit či se k němu vyjádřit. Protože se nikdo 

nevyjádřil, dal hlasovat o programu zveřejněném na úřední desce úřadu.  

 

HLASOVÁNÍ  

Pro 7  Proti 0  Zdržel se 0  Schváleno. 

Nebylo přijato usnesení. 

 

     3.    Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu členy zastupitelstva pány Jiřího Kubu a Ing. Jaroslava 

Kohouta, zapisovatelkou paní Romanu Topičovou. Před hlasováním dal předsedající možnost všem 

přítomným se vyjádřit. Protože se nikdo nevyjádřil, dal předsedající hlasovat o jeho návrhu.  

 

HLASOVÁNÍ 

Pro 7  Proti 0  Zdržel se 0  Schváleno. 

Nebylo přijato usnesení. 

 

4. Kontrola plnění usnesení z minulého zastupitelstva 

     Na zasedání Zastupitelstva městského obvodu Plzeň 7 - Radčice konaného dne 12. února 2024 

byly přijaty celkem čtyři usnesení. 

 

Usnesení č. 24/001 Informativní zpráva starosty 

Zastupitelé dne 12. 2. 2024 na svém zasedání vzali informativní zprávu  

na vědomí.  

 

Usnesení č. 24/002 Žádost spolku Lungta o připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet 

2024“ vyvěšením tibetské vlajky 

Informace o přijatém usnesení Zastupitelstva MO Plzeň 7 – Radčice byla dne 

13. 2. 2024 zaslána spolku Lungta. 

 

Usnesení č. 24/003 Rozpočtové opatření č. 2/2024 
Informace o přijatém usnesení Zastupitelstva MO Plzeň 7 – Radčice byla dne  

            13. 2. 2024 zaslána na Ekonomický úřad Magistrátu města Plzně, odbor  

            financování a rozpočtu, k dalšímu zpracování. 
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Usnesení č. 24/004 Odměny za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva  

Informace o přijatém usnesení Zastupitelstva MO Plzeň 7 – Radčice byla dne 

13. 2. 2024 zaslána mzdové účetní Magistrátu města Plzně k dalšímu 

zpracování. 

 

Přijatá usnesení byla zveřejněna v zákonem stanovené lhůtě na webu usneseni.plzen.eu. 

 

5. Finanční zajištění realizace akce „Rekonstrukce bývalé hasičské zbrojnice, Jilmová 

302/4, Plzeň-Radčice“ 

Na úvod předsedající uvedl, že důvodová zpráva k projednávanému bodu byla všem zastupitelům 

zaslána v zákonem stanovené lhůtě. Jedná se o blokaci finančních prostředků ve výši 3 500 tis. Kč  

ve Fondu rezerv a rozvoje Městského obvodu Plzeň 7 – Radčice na realizaci akce „Rekonstrukce 

bývalé hasičské zbrojnice, Jilmová 302/4, Plzeň-Radčice“ z důvodu jejího celkového finančního 

pokrytí. Dále předsedající informoval, že odbor investic Magistrátu města Plzně, po obdržení 

položkového rozpočtu uvedené akce, provedl její celkové předběžné vyúčtování a zjistil, že daná 

částka chybí k finančnímu pokrytí daného projektu. V současné době není možné vypsat výběrové 

řízení na dodavatele, pokud není investiční akce zcela kryta finančními prostředky. Z tohoto důvodu 

předsedající svolal mimořádné zasedání zastupitelstva a navrhuje blokaci finančních prostředků, aby 

byl zcela pokryt předběžný rozpočet rekonstrukce bývalé hasičské zbrojnice. 

Poté předsedající zahájil diskusi k projednávanému bodu. Do diskuse se nikdo nepřihlásil, a proto dal 

předsedající hlasovat o blokaci finančních prostředků ve výši 3 500 tis. Kč ve Fondu rezerv a rozvoje 

Městského obvodu Plzeň 7 – Radčice na realizaci projektu „Rekonstrukce objektu bývalé hasičské 

zbrojnice, Jilmová 302/4, Plzeň-Radčice“. 

 

HLASOVÁNÍ 

Pro 7  Proti 0  Zdržel se 0  Schváleno. 

Usnesení má číslo 24/005 a je přílohou zápisu. 

 

6. Informace starosty 

Předsedající sdělil přítomným zastupitelům, že: 

- Správa veřejného statku města Plzně již zahájila realizaci akce „Sanace strže“ za komunikací  

   K Zámečku. Zde bude vybudována komunikace a v dolní části točna. Dále zde dojde k odvodu  

   dešťových vod do řeky Mže.  

- během dubna 2024 budou ve spolupráci se Správou veřejného statku města Plzně realizovány  

   vyvýšené křižovatky v ulici Na Mazinách a Prašná. Uvedené vyvýšené křižovatky nahradí  

   současné retardéry a zvýší kvalitu bezpečnosti v obvodu. 

- dnes proběhla schůzka s dodavatelem celkové rekonstrukce mostní konstrukce přes řeku Mži.  

   Dřevěný nevyhovující most bude nahrazen mostem s železobetonovým povrchem. Akci bude  

   po dohodě s obvodem finančně zajišťovat Správa veřejného statku města Plzně. Nyní se čeká  

   na poslední administrativní úkony a během května nebo června by měla být rekonstrukce zahájena.  

   Během rekonstrukce bude přechod přes řeku Mži zcela znepřístupněn (jak pro motorová vozidla, \ 

   tak pro chodce a cyklisty). Budou stanoveny objízdné trasy. Při schůzce bylo hlavně řešeno, aby  

   rekonstrukcí bylo co nejméně zatíženo odpočinkové místo u řeky Mže. Předsedající dále doplnil, že  

   o uvedené úplné uzavírce již byli informováni místní zemědělci. Během rekonstrukce dojde  

   k dočasnému otevření betonových zátaras, které jsou na komunikaci směr Křimice. 

- nejvíce dotazů od občanů je na uzavírku hlavní komunikace V Radčicích. Komunikace je  

   ve správě Správy a údržby silnic Plzeňského kraje. Předsedající zdůraznil, že zde nebude úplná  

   uzavírka komunikace, ale bude zde řízen kyvadlový provoz. Celková oprava uvedeného úseku by  

   měla začít 1. 5. 2024 a trvat by měla do konce prázdnin.  
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- dochází k hromadění odpadků na komunikaci, která vede od sjezdu z městského okruhu směrem 

   k lesu (směr Plzeň). Zatím komunikace patří pod Správu a údržbu silnic Plzeňského kraje, která zde  

   provede úklid. Po převedení pozemků na město Plzeň bude údržba spadat také pod město Plzeň.  

   Danou komunikaci nejde uzavřít, protože obsluhuje přilehlé chatky. Bude potřeba dohodnout, kdo  

   bude mít dané místo ve správě a bude zajišťovat úklid. 

- Ing. Jiří Jílek na minulém zasedání zastupitelstva upozornil na chybějící zábrany mezi sjezdem  

   z městského okruhu a ulicí Ke Kovářce. Byly zde tři zábrany, kdy nyní ta prostřední chybí a již  

   se zde objevují jedinci, kteří zde projíždí. Daná skutečnost byla nahlášena na Správu veřejného  

   statku města Plzně, která přislíbila vyřešení dané skutečnosti. 
 

7. Diskuse 

Do diskuse se nikdo přihlásil. 
 

8. Závěr 

Předsedající poděkoval zastupitelům a všem přítomným občanům za účast a ukončil jednání 

zastupitelstva v 18:40 hodin.  
 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Program jednání 

3) Usnesení ZMO č. 24/005 
 

 

 

Zapisovatel: 

 

 

Starosta:                                                              dne:  ........................    podpis: ......................................                                                              

 

 

Ověřovatelé:                                                       dne:  ........................    podpis: ...................................... 

  

                                                                            dne:  ........................    podpis: ......................................  


